



STERI SOL

Antimicrobial Liquid Hand Rub

Product Information:

STERI SOL is a waterless, broad-spectrum alcohol-based liquid hand rub for hygienic hand antisepsis. Formulated according to the WHO's recommended guidelines for alcohol-based hand sanitizers.

STERI SOL is a blend of isopropanol and ethanol with fifth-generation quaternary ammonium compounds and effective catalysts, which boost the efficacy of the product while providing a wide anti-microbial activity against bacteria, viruses, and fungi, as well as a residual action that allows continuous disinfection after use.

- Immediate and persistent action.
- Gentle on the skin, contains emollients to replace lost natural skin oils.
- Non-oily, non-greasy, and non-sticky.
- Fast drying.
- Fragrance free.

Recommended Uses:

- In critical and non-critical areas such as emergency rooms, operating rooms, intensive care units, isolation rooms, nursing stations, clinics, healthcare facilities, ambulances, etc.
- After contact with a patient, between two patients, and after potentially contaminating procedures.

Instructions For Use:

Wash hands with soap and water prior to disinfection when not visibly clean.

- Hygienic disinfection:

Apply 4ml (2 pumps) in the palm of the hand. Rub covering all hand surfaces, in between fingers, fingers and wrists until dry. Do not rinse.

- Surgical disinfection:

Perform the above procedure for the right hand moving in circular movements up to the forearm until the product dries. Repeat for the left hand and forearm, wait for complete drying.

Attention: Standard hand rub procedure is included in the annex A.

Anti-Microbial Efficacy:

ACTIVITY SPECTRUM	STANDARD	STRAINS	CONTACT TIME
Bactericidal (Gram +/-)	EN 13727	Staphylococcus aureus Enterococcus hirae Pseudomonas aeruginosa Escherichia coli	30 sec
Virucidal (Enveloped/ Non-enveloped)	EN 14476	Vaccinia, HIV, HBV, HTLV, HDV, Influenza virus, Coronavirus (e.g. SARS, MERS), Herpesviridae, Hepatitis C, Adenovirus, Poliovirus, Murine norovirus	1 min
Fungicidal	EN 13624	Candida albicans	30 sec
Tuberculocidal / Mycobactericidal	EN 14348	Mycobacterium avium Mycobacterium terrae	1 min
Hygienic Handrub Efficacy test carried out under real conditions	EN 1500 (Phase 2/ Step 2)	Escherichia coli	30 sec

WARNING:

Avoid eye contact. Do not ingest.

Incompatible with anionic detergents, chlorine and natural soaps.

First Aid:

In case of ingestion, do not induce vomiting, wash out mouth, drink a glass of water and seek medical advice.

In case of eye contact, flush with water. Redness if any should dissipate with 30 minutes, if irritation persists, consult a physician.

STORAGE:

Temperature +5°C to +40°C. Store out of reach of direct sunlight.

Keep out of reach of children.

معلومات المنتج:

STERI SOL سائل كحولي مطهر لليدين واسع الطيف جاهز للاستعمال، لتطهير أيدي الكادر الطبي وأيدي الجراحين. تركيبته الخاصة والمتطورة متوافقة مع توصيات منظمة الصحة العالمية الخاصة بمطهرات الأيدي الكحولية.

STERI SOL يحتوي على مزيج كحولي من الإيزوبروبانول والإيثانول الذي يعزز فعالية المنتج، بالإضافة إلى مركبات الأمونيوم الرباعية من الجيل الخامس ومحفزات داعمة ذات طيف جرثومي واسع بكتيري، فيروسي وفطري.

- فعالية سريعة وتأثير مديد، يساعد على حماية أطول ويحد من انتشار الأمراض الإنتانية.

- لطيف على البشرة لاحتوائه على مرطبات للجلد تعوض زيوت البشرة الطبيعية المفقودة.

- غير مرئق أو دهني، غير لزج.

- سريع الجفاف.

- دون رائحة مضافة.

مناطق التطبيق:

- لتطهير أيدي الكادر الطبي والجراحين في الأقسام الخطرة / الحرجة (غرف الطوارئ، غرف العمليات، غرف العناية المركزة، غرف العزل، غرف الإجراءات التشخيصية)، وفي الأقسام غير الحرجة كأقسام التمريض وغرف المرضى والعيادات ومرافق الرعاية الصحية وسيارات الإسعاف وغيرها.

- لتطهير أيدي المرضى والممرضين وتطهير الأيدي عموماً بعد الإجراءات التي يحتمل أن تكون ملوثة.

طريقة الاستعمال:

يجب التأكد من نظافة اليدين وغسلها بالماء والصابون قبل استعمال STERI SOL لضمان فعاليته.

- للتطهير الصحي:

ضع 4 مل (2 ضخه) من STERI SOL في راحة اليد، افرك جميع أسطح اليدين وبين الأصابع والأصابع إلى الرسغين حتى يجف المحلول، لا داعي للشطف بالماء.

- للتطهير الجراحي:

اتباع العملية المذكورة أعلاه لليد اليمنى ثم اليسرى وصولاً حتى الكوع، انتظر حتى تمام الجفاف.

ملاحظة: تم تضمين إجراءات فرك اليدين القياسية في الملحق A.

Composition:

0.07% Alkyl Dimethyl Benzyl Ammonium Chloride, 0.03% Didecyl dimethyl ammonium Chloride, 75% Ethanol and Isopropanol blend, Skin Protectant, Catalysts, Deionized water.

Developed & Tested under EU Norms at



التحذيرات والإسعافات الأولية:

تجنب ملامسته للعين وابتلاعه.

غير متوافق مع المنظفات الأنيونية (السالبة)، الكلور، الصابون الطبيعي والمواد المؤكسدة.

في حال تعرض العين للمنتج اغسل جيداً بالماء، قد يحدث احمرار وفي حال استمر الاحمرار لأكثر من 30 دقيقة راجع الطبيب.

في حال بلع المحلول، لا تتقيأ، اغسل الفم، اشرب كوب من الماء وراجع الطبيب.

يحفظ بين +5° م إلى +40° م بعيداً عن أشعة الشمس المباشرة.

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.

